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Ara els paguen els pares o els ajuntaments 

Exigeixen a Ensenyament que compleixi la 
llei i pagui els professors de gimnàstica 

GIRONA (De la nostra Redacció, per Manel Guitart).— Ajunta
ments de municipis de les comarques gironines i de la resta de 
Catalunya han demanat al Departament d'Ensenyament de la 
Generalitat que doti les escoles de professorat per impartir l'as
signatura d'Educació Física. Fins ara, les classes de gimnàstica 
estan a càrrec de monitors contractats pels pares dels alumnes, 
amb recursos propis o bé de l'Ajuntament. Els consistoris acu
sen la Generalitat d'incomplir la seva obligació en la matèria, 
que qualifiquen d'«assignatura pendent». 

Els consistoris de Ripoll, Begur estat la contractació de personal 
i Caldes de Malavella, entre d'al
tres, tian aprovat mocions en els 
seus respectius plens municipals 
per sol·licitar al Departament d'En
senyament de la Generalitat que 
exerceixi les competències que li 
pertoquen en matèria d^educació 
esportiva en els àmbits escolars. 
La llei de l'Esport, aprovada pel 
Parlament de Catalunya el mes 
d'abril de l'any passat, reconeix 
explícitament la integració de l'e
ducació física a tots els àmbits de 
l'ensenyament. En la majoria dels 
centres públics d'EGB consultats 
per a aquest diari, la solució adop
tada per normalitzar la realització 
de classes de gimnàstica, així com 
altres assignatures considerades 
tradicionalment com a menors, ha 

especialitzat en la matèria. El pa
gament dels seus salaris està a 
càrrec de les associacions de pa
res d'alumnes, sovint amb el re
curs d'ajuts dels mateixos ajunta
ments. 

Aquesta solució va ser adopta
da fa alguns anys amb caràcter 
provisional, a l'expectativa que 
l'administració autonòmica regu
laritzés aquesta situació. A causa 
que aquest problema «s'eternit
za», segons consta textualment 
en la carta que l'Ajuntament de Ri
poll ha enviat al secretari per l'Es
port, Josep Maria Vilaseca, i al 
conseller d'Ensenyament, Josep 
Laporte, es reclamen les dota
cions de professorat i, a més, que 
des del Departament d'Ensenya

ment s'inclogui l'educació física 
en la formació del professorat 
d'EGB. La moció va ser aprovada 
en l'últim ple ripollès amb els vots 
favorables del grup de l'oposició 
de CiU. 

En la carta tramesa per l'Ajun
tament de Begur, es fan constar 
els 12 milions de pessetes que 
fins al moment porta invertits el 
Consistori en l'educació física de 
la població escolar. «Amb els 
pocs recursos que tenim els ajun
taments, estem oferint un servei 
al qual no estem obligats», va re
marcar l'alcalde de la població, 
Cades Alsina. 

Els mateixos mestres 

Josep Maria Martínez, director 
del Col·legi Públic Malagrida, d'O
lot, en el qual i'APA (Associació 
de Pares d'Alumnes) ha llogat dos 
professors de gimnàstica i dos de 
música, recorda que en la vaga 
realitzada pels professors durant 
el curs passat, en el punt referent 
a la reducció de l'horari lectlu del 
mestre es reclamava un incre

ment de dotació de personal do
cent que incloïa l'àmbit de l'edu
cació física. 

El diputat socialista Daniel Ter-
radelles considera que no hi ha 
d'haver un professor destinat ex
clusivament a la gimnàstica, sinó 
que és bo que ei professor sigui 
el mateix que imparteix d'altres 
matèries. 

El director general d'Ordenació 
i Innovació Educativa, Joan Des
calç, va reconèixer haver rebut en 
e\s últims dies un gran nombre de 
cartes procendents de municipis 
de tot Catalunya. Segons Descalç, 
la .solució del problema depèn 
d'una futura planificació del reci
clatge del professorat, per al qual 
la Generalitat ha organitzat ja al
guns cursos. El director general 
va manifestar estar «molt preocu
pat pel tema» i va assenyalar el 
seu propòsit de donar contesta als 
municipis que li han exposat la 
seva queixa. Joan Descalç consi
dera, de tota manera, que són els 
mateixos mestres, convenient
ment reciclats, els qui han d'im
partir l'assignatura d'Educació Fí
sica. 

Carrasco demana 
la baixa dos dies 
després de 
reincorporar-se 
SANT FELIU DE GUÍXOLS.-
El guàrdia municipal Vicente 
Carrasco, que va tornar al cos 
de Sant Feliu de Guíxols el dia 
1 de febrer després de 22 me
sos de suspensió de feina i 
sou, ha demanat la baixa tem
poral, segons va explicar ahir, 
per unes Hagués a les plantes 
del peu que li impossibiliten 
portar a terme el seu treball. 

Carrasco va afirmar que confia 
tornar al servei dilluns vinent, i 
que el primer dia de feina ha
via estat molt dur. El policia 
considera que ara està margi
nat, perquè abans de la seva 
suspensió tenia a càrrec seu la 
conducció d'un vehicle de la 
policia, però ara ha estat des
tinat a patrullar a peu. El poli
cia, que va presentar la baixa 
dijous, va dir que durant tots 
aquests mesos que ha durat 
l'afer dels emmanillats havia 
fet poc exercici i que això l'ha
via afectat a l'hora de fer el ser
vei a peu. Carrasco es va 
queixar també de la manera 
com ha estat rebut pels altres 
policies de Sant Felilu. «No 
han rebut un guàrdia, sinó 
una imposició», va dir. 

L'Ajuntament de Figueres 
La Fundación Gala-Salvador Dalí 

Agraeixen les mostres de condol 
rebudes amb motiu del traspàs 
de l'Exm. Sr. Salvador Dalí i Do
mènech. 

Figueres, gener 1989 

Acord amb Ensenyament 

El nou institut de Cassà 
acollirà alumnes dels 
darrers cursos d'EGB 

GASSA DE LA SELVA (De la nos
tra Redacció).— Els problemes de 
falta d'espai que pateix l'escola 
pública d'EGB de Cassà se solu
cionaran amb la construcció del 
futur institut de Batxillerat, que 
acollirà els alumnes dels darrers 
cursos de bàsica, segons l'acord a 
què han arribat l'Ajuntament i el 
Departament d'Ensenyament de 
la Generalitat. Les obres s'inicia
ran tres anys abans del temps pre
vist, ja que l'Ajuntament ha deci
dit assumir inicialment el seu cost. 
Ensenyament s'ha compromès a 
retornar, en un termini màxim de 
tres anys, els 70 milions de pesse
tes que va acordar que avançaria 
la corporació local. 

La construcció del centre de 
BUP és un projecte que ja estava 
inclòs en el grup de reserva del 
darrer pla quadriennal de subven
cions del Departament d'Ense
nyament. El cap dels serveis terri
torials de Girona, Albert Vancells, 
va assegurar ahir que «la redac
ció del projecte finalitzarà abans 

de tres setmanes». 
Els representants de les asso

ciacions de pares d'alumnes de 
BUP i EGB de Cassà també es van 
mostrar satisfets amb l'acord. El 
nou institut, qwe es construirà a la 
urbanització Mas Prats, suprimirà 
les despeses de desplaçament 
dels alumnes de BUP de Cassà de 
la Selva, Llagostera i Caldes de 
Malavella a Girona. 

L'institut també acollirà els 
alumnes de 8è d'EGB i,"més enda
vant, s'adequarà al pla de reforma 
estudiantil. Vancells va reconèixer 
ahir que «barrejar els alumnes de 
BUP amb els d'EGB pot ocasionar 
incomoditat a alguns pares, però 
de moment no hi ha hagut pro
blemes». 

Els mestres de l'escola pública 
de Cassà van denunciar ahir la sa
turació que pateixen les instal·la
cions del centre, a causa del pro
gressiu augment del nombre d'a
lumnes, «que només ha deixat un 
espai per al despatx del director 
i un altre per ai de la secretària». 

EL SEU SOMNI... UNA REALITAT 
A RESIDENCIAL MAS PAU 

a 5 minuts de Figueres 

-Parcel·la de 700 
ml, p. baixa 
habitatge 136,5 m2, 
p. primera 19,25 m2, 
total habitatge 155,5 
m2. 
—4 dormitoris amb 
armaris, gran saló 
menjador amb 
xemeneia, porxo 
amb «barbacoa», 
terrassa. 
—Gran cuina 
equipada, 1 bany 
complet, 1 lavabo, 
traster. 
—Celler, vestíbul, 
rentador, garatge. 
—Zona comercial i 
esportiva. 

PRESnGEHOÜSE 
Per informació, tel. gratuït 900 300 426 
Si Prestige House li ho ofereix, és que val la pena. 

L'Institut d'Assistència Sanitària de la Diputació de Girona es 
fa partícip del condol que tots sentim per 

Pilar de la Fuente i 
Gonzàlez-Fàbregas 

Girona, 3 de febrer de 1989 
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